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Szanowny Pan 

Jakub Kwaśny 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

 

Wskazuje, iż jako Radny otrzymuję wiele sygnałów od mieszkańców w sprawie: 

Czy jest możliwość zaplanowania montażu liczników czasu na najważniejszych 

skrzyżowaniach w Tarnowie?  

          Z wyrazami szacunku, 

 

Maciej Aleksander 
Radny Rady Miejskiej w Tarnowie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


